

PRESTIGE

FICHE TECHNIQUE

SÉDUCTION

Un champagne illustrant le potentiel du duo chardonnay - pinot noir entre puissance et élégance. Ce champagne assume son standing de grand vin mêlant cépages nobles issus de vieilles vignes. Elaboré à partir de deux parcelles sélectionnées, il étonne par ses qualités aromatiques et sa longueur en bouche.

NOTE DE DEGUSTATION :

La robe doré présage une complexité et des tonalités de vin vieilli longuement. Les arômes de fruits blanc et de fleurs blanches apparaissent au nez avec une sucrosité équilibrée. La complexité du pinot noir se retrouve en bouche et la structure minérale du chardonnay augmente la longueur en bouche.

ASSEMBLAGE :

50% Chardonnay, 50% Pinot Noir

TERROIR :

Kimmeridgien

VIELLESSEMENT :

6 ans en bouteille sur lie

DOSAGE :

8 gr sucre/ litre

ELEVAGE :

Cuve inox



CHAMPAGNE
DE LOZEY

WWW.DELOZEY.COM

PRESTIGE

TECHNICAL SHEET

SEDUCTION

A champagne illustrating the potential of power and balance between the Chardonnay - Pinot Noir duo. This champagne assumes its status as a great wine by blending noble grape varieties from old vines. Made from two selected plots, it surprises with its aromatic qualities and its length in the mouth.

TASTING NOTES :

The golden robe portays complexity and tones of long-aged wine. The aromas of white fruits and white flowers appear on the nose with a balanced sweetness. The complexity of the pinot noir is found in the mouth and the mineral structure of the chardonnay increases the length in the mouth.

BLENDING :

50% Chardonnay, 50% Pinot Noir

SOILS:

Kimmeridgian

AGING :

5 to 6 years on the lees

DOSAGE :

8 gr sugar/ liter

ELEVAGE :

Inox tank



CHAMPAGNE
DE LOZEY

WWW.DELOZEY.COM